

EINE MESSE, ZWEI AUSZEICHNUNGEN

**AGRI
TECHNICA**[®]
THE WORLD'S NO. 1

**SYSTEMS
COMPONENTS**[®]



**Aussteller der AGRITECHNICA
und SYSTEMS & COMPONENTS**

Innovation Award AGRITECHNICA



Ausgezeichnet werden Produkte der **Landtechnik** mit einem neuen oder deutlich verbesserten Konzept, durch deren Einsatz neue Verfahren ermöglicht oder bekannte Verfahren wesentlich verbessert werden.

Bei der Vergabe ist entscheidend:

- Bedeutung für die Praxis
- Vorteile für die Betriebs- und Arbeitswirtschaft
- Verbesserung der Umwelt- und Energiesituation
- Auswirkungen auf die Arbeitserleichterung und Arbeitssicherheit

SYSTEMS & COMPONENTS TROPHY – Engineers' Choice



Ausgezeichnet werden **Systeme oder Komponenten** mit einem neuen oder deutlich verbesserten Konzept, die zur Entwicklung und Realisation von Produkten beitragen, mit denen neue Verfahren ermöglicht oder bekannte Verfahren wesentlich verbessert werden.



Anmeldung über das
Aussteller-Service-Portal



Eine unabhängige Expertenkommission aus Wissenschaft, Forschung, Beratung und Praxis tagt und ermittelt die Preisträger.

Die Informationen zu den eingereichten Innovationen werden streng vertraulich behandelt und nur von der Expertenkommission gesichtet.



Ehrung der Preisträger auf der AGRITECHNICA 2021 im Rahmen des Max Eyth Abends.



Anmeldung über das
Aussteller-Service-Portal



Eine Jury aus Entwicklungsingenieuren der ausstellenden Landtechnik-Unternehmen entscheidet in einem zweistufigen Verfahren über die Preisträger:



Schritt 1: Vorauswahl unter allen Bewerbern durch 20 Entwicklungsingenieure aus der Gesamt-Jury: Sichtung aller Unterlagen, fachliche Einschätzung und Nominierung von 20 Innovationen.



Schritt 2: Ermittlung der Preisträger aus den 20 nominierten Innovationen durch Online-Voting der Gesamt-Jury.



Verkündung der Preisträger im Oktober.

Weitere Informationen unter www.agritechnica.com/de/systems-components

ONE TRADE FAIR, TWO AWARDS



Exhibitors of AGRITECHNICA and SYSTEMS & COMPONENTS

Innovation Award AGRITECHNICA



To win a Medal for Innovation, an **agricultural machinery product** must represent a new or distinctly improved concept which facilitates the use of new processes or substantially improves already familiar processes.

Decisive criteria:

- Practical significance
- Benefits in profitability and processes
- Benefits to environment and energy use
- Benefits for work load and safety

SYSTEMS & COMPONENTS TROPHY – Engineers' Choice



To win a Trophy, **systems or components** must feature a new or distinctly improved concept that can contribute significantly to developing and realising products which facilitate the use of new processes or substantially improve already familiar processes.



Registration via the
Exhibitor Service Portal



An independent expert commission composed of members from science, research and consulting will convene and select the winners.

Information on innovations submitted will be treated in strict confidence and will be viewed only by the expert commission.



Presentation of the winners during AGRITECHNICA 2021 at the Max Eyth Evening.



Registration via the
Exhibitor Service Portal



A jury of development engineers from exhibiting agricultural engineering companies will select the award-winners in a two-step process:



Step 1: Pre-selection from all applicants by 20 development engineers from the overall jury: Viewing all documents, technical assessment and nomination of 20 innovations.



Step 2: Selection of the award-winners from the 20 nominated innovations through online voting of the overall jury.



Announcement of the winners in October.